
Protokoll fört vid Svenska Fjordhästföreningens Styrelsemöte via Teams 

2023-05-09 
Närvarande: Stefan Sahlin (ordförande), Anna Gehlin(ordinarie), Cecilia Evaldsson (ordinarie), 

Gunilla Olander (ordinarie), Cathrine Nennestam (ordinarie), Frida Matsson (ordinarie), Pia 

Hermelin (suppleant), Annika Klintberg (suppleant), Maria Ahlin (suppleant). 

Samt PR-kommittén Nina & Mikael Arwsbo i första delen. 

Ej närvarande: Annelie Svensson (ordinarie), Lars-Göran Linde (suppleant), Åsa Hugosson 

(suppleant). 

 

§ 35 Mötets öppnande 

Ordförande Stefan Sahlin hälsade alla välkomna till Teams-mötet och speciellt till SFF:s PR-

kommitté som var inbjudna en stund till detta möte och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 36 Dagordningen  

Dagordningen fastställdes med några tillägg som delgetts på skärm. 

 

§ 37 Justeringsman 

Frida Matsson ersätts av Annika Klintberg vid dagens möte pga. stalltjänst och Frida var med 

via telefon.  

BESLUT: Annika Klintberg valdes att justera dagens protokoll.  

 

PR-kommittén  

Det rullar på med inköp inför SM/NM och Grevagården. 

Maria Ahlin vill att de ska ta lite bilder på vad som finns att köpa som hon kan lägga ut på 

SFF:s hemsida. Lättare för folk att se vad man kan köpa. 

Maria A kom med förslag att PR-kommittén kunde köpa in varsitt exemplar av något ur vår 

nya kollektion för att göra lite extra närmare reklam för klädkollektionen. 

 

§ 38 Föregående protokoll 

Det sista protokollet från 2023-04-20 var klart och lades till handlingarna. 

Årsmötesprotokollet är ute med snigelpost för underskrifter. 

 

§ 39 Rapporter 

Sekreteraren har inget att rapportera mer än att vi ska göra ändringar i 

verksamhetsberättelsen 2022 som påpekades på Årsstämman. Sekreteraren skickar till 

kassören som har dokumentet de ändringar vi ska göra. 

 

Kassören rapporterade att hon nu stängt 2022 bokförings år. Känner att hon ligger i fas med 

bokföringen 2023. Ordförande och kassör ska ha ett möte i juni med revisorerna. 

 

 

 

 

 



 

§ 40 JV/SH 

Det är lugnt från JV:s håll.  

SH 

Kassören och Cathrin Nennestam har kommit överens med SH:s kansli hur gången är för 

ägarbyte och ny stamboks föring. En blankett ska ligga på hemsidan att fylla i för hästägaren 

med information hur det går till. Vi startar upp med detta 1/6-2023.  ( Bilaga 1) 

 

§ 41 Lill-Blakken/Redaktion 

Lill-Blakken nr 2 2023 är på gång hos tryckeriet. Det ska gå att få utskickat några extra 

nummer till varje lokalförening som lämnat kontaktuppgifter. 

Blir nu första försöket med nr 2. 

 

Tävlingskommittén 

Inte haft något möte ännu. Varit lite påstötningar om Propositionerna inför SM/NM 2023 så 

TK ska ha ett möte med en ansvarig för dessa, för att lätt kunna få svar direkt när de gås 

igenom. 

Fjordcupen rullar på. 

 

Avelsråd/Avelskommitté 

Det uppkom en fråga om sundhetskontroll för exporterade fjordhingstar, vad som gäller och 

den frågan får vi kolla upp. 

Svarsskrivelsen angående överklagandet blir färdig imorgon och sänds ut i sin helhet till 

styrelsen innan den skickas till SH:s besvärsnämnd, senast 11/5-23.  

 

Representanter till SH:s årsstämma 17/6-2023. 

BESLUT: Att välja Stefan Sahlin, Annika Klintberg och Jeanette Aronsson att representera SFF. 

Skulle inte Jeanette A kunna ska vi tillfråga Susan Carlsson. 

 

Ungdomssektionen 

Vi har ju tidigare valt Joel till ungdoms representant, han representerar tävlingsdelen och då 

skulle i behöva välja en representant för avelsdelen. Stefan Sahlin tillfråga Adam Ohlsson för 

detta ändamål. 

Samtidigt bör vi fundera ut vad vi ska ge dem för arbetsuppgifter med ungdomssektionen till 

nästa möte så de kommer igång med något arbete. 

 

Cathrine Nennestam lämnar mötet 

 

BESLUT: Att Pia Hermelin ersätter Cathrine Nennestam härifrån på mötet. 

 

 

 

 

 



 

§ 42 Uppdatering av 

Diplom/färger bordlägges till nästa möte. 

Hingstreglementet bör gås igenom från punkt till punkt och ordförande kommer att tillsätta 

en arbetsgrupp och  återkommer till dem han vill föreslå för arbetet. 

SFF:s stadgar även här gå igenom stadgarna punkt för punkt och här tillsätter ordförande 

även en arbetsgrupp att arbeta med detta. Återkommer till dem han vill föreslå för arbetet. 

Man får givetvis själv anmäla sitt intresse till ordförande, till någon av grupperna man vill 

arbeta med. 

 

§ 43 Rapport från Nordfjordeid 

Mötet med FJHI (Fjordhorse International) var ett bra möte och gick fort. Som ny ordförande 

valdes Katrine Haugaard från Norge men bosatt i Sverige. Helena Kättström valdes in som 

ledamot på 2 år. 

 

Rapport från hingstkåringen, det var ett stort antal fjordhingstar som visades och intrycket 

var att det är många stora individer men ändå höll de rastyp och preg. 

Fina ridprov och körprov på hingstarna. Först fick ägaren rida och köra sedan var det en 

testryttare och testkusk som provade hingstarna.  

Här länkas du till hemsidan. 
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-

meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022 

 

§ 44 BRUNTE 

Ingen av våra representanter var närvarande vid mötet och vi inväntar protokoll. 

 

§ 45 AGRIA 

Inget direkt att rapportera, ordförande ska träffa en representant för Agria och gå igenom                   

siffror angående försäkrade fjordhästar. 

 

§ 46 Grevagården 

Ordförande har fortfarande inte fått kontakt med Lotta på Grevagården om priser. 

Ordförande fortsätter att jaga på. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022
https://www.fjordhorseinternational.org/FjHI/index.php/homepage/the-board/minutes-of-meetings/minutes-2022/345-minutes-board-meeting-10th-january-2022


§ 47 DNA 

Frida Matsson har undersökt kostnader för DNA-test. Trots rabatt i samband med 

härstamningskontroll blir USA:s priser om ca 250kr per anlag omöjliga att möta varför 

detta är det bästa alternativet. Diskuterar huruvida vi ska bekosta färgtest för samtliga 

nygodkända hingstar och landar i att bekosta färgtest för de hingstar som gjort 

bruksprov och visat att de sannolikt kommer fortsätta verka i aveln.  

 

BESLUT: Att från och med 2023 bekosta DNA-test för färganlag hos UC Davies för de 

hingstar som genomfört godkänt bruksprov. Proverna tas i samband med 

hingstpremieringen och skickas av representant från SFF.  

 

§ 48 Övriga frågor 

Rapport från Susanne Grönkvist att hon haft en vattenläcka i huset och att några kartonger 

med stamböcker blivit vatten skadade. Ska återkomma med mer rapport om läget till 

ordförande. 

 

Ordförande hade begärt offerter från flera flagg tillverkare men har endast fått in en offert 

från ett företag. Ordförande arbetar vidare med offerter och olika företag och återkommer 

när en offert är aktuell. 

 

§ 49 Mötet avslutades 

Nästa styrelsemöte är 13 juni 2023 klockan 18,00 via Teams. 

Ordförande tackade de närvarande för mötet. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Gunilla Olander Stefan Sahlin  Annika Klintberg 

Sekreterare  Ordförande  Justerare 


